
INTERVJU Z DANSKIMA DIJAKINJAMA NORO IN CLARO 

 
8. marca 2022 smo na šoli gostili skupino Dancev. Pogovarjala sem se z dijakinjama Noro in 

Claro, ki obiskujeta Športno akademijo za nogomet na Danskem. 

 

1. Zakaj ste prišli v Slovenijo? In za koliko časa? 

Prišli sva s šolo (Športno akademijo za nogomet), da bi si ogledali državo ter spoznali 

vašo kulturo in znamenitosti. Spimo v hotelu Orel. Prišli smo 28. februarja 2022 in 

tukaj ostanemo do 9. 3. 2022. 

 

2. Kako vama je všeč tukaj? Ali sta opazili veliko razlik med Dansko in Slovenijo? 

Zelo nama je všeč, ljudje so zelo prijazni, tudi vaša šola je urejena. Opaznih je veliko 

razlik med državama, ampak včasih je lepo videti še kaj drugega. V mestu ni tako veliko 

ljudi, vzdušje je bolj mirno. Za primerjavo, Danska ima približno 5,8 milijona 

prebivalcev. Naša mesta so bolj moderna, tu je kultura bolj vidna zaradi starejših in 

unikatnih zgradb.  

 

3. Kakšne pa so razlike med šolama? 

Trenutno obiskujeva drugačno šolo kot vi, saj se program športne akademije razlikuje 

od programa splošne gimnazije. Po končani osnovni šoli (9 razredov) sva šli v deseti 

razred na akademijo, ki deluje kot internat, saj živimo v šolskem kampusu. Šola se 

nahaja na otoku Fyn. Sicer pa prihajava iz Københavna in Aarhusa. Po končanem 

enem letu na akademiji bova nadaljevali šolanje na običajni srednji šoli. Šoli se 

razlikujeta v tem, da mi nimamo fitnesa v šoli, drugače pa izgledata zelo podobno. 

Imamo pa manj predmetov kot vi. Več je poudarka na matematiki, angleščini in 

izbranem športu. Treninge imamo vsak dan, včasih tudi dvakrat na dan.  

 

4. Kako dolgo se že ukvarjata z igranjem nogometa? 

Nogomet trenirava že več let. Sicer ne igrava v reprezentančni ekipi, ampak vseeno 

igramo na visoki ravni. Imamo veliko turnirjev, tekem in treningov. Tudi tukaj smo 

odigrali nekaj tekem z ženskimi nogometnimi klubi. 

 

5. Kakšno je življenje v internatu? 

Nama se zdi zelo zabavno, saj živiva s svojimi prijatelji in lahko se družimo vsak dan. 

V sobah skupaj spimo tri ali štiri dekleta. Na začetku se je treba vseeno navaditi na 

novo, drugačno okolje in drugačen vsakdan. Zanimivo je živeti s sostanovalkami. 

 

6. Kaj ste si ogledali v Sloveniji? 

Bili smo v Postojnski jami, kar se nama je najbolj vtisnilo v spomin, saj nimamo tako 

velikih in poznanih jam na Danskem. Všeč nama je bila vožnja z vlakcem po jami. 

Ogledali smo si tudi Ljubljano, Celje in Piran. Najbolj sta nama bila všeč Piran in 

Ljubljana. Piran zaradi čudovite obale, Ljubljana pa zaradi starega mestnega jedra.  
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